
 Randi Fechtenburg 
 Over Hollufvej 12, 5220 Odense SØ 

 2929 5871 |  randi@daskfyn.dk 

 Dato og mødetidspunkt:  3.11.2021 
 kl. 16.00-18.00 

 Mødested:  Sanderumskolen: Væddeløbsvej,  5250 Odense SV 

 Deltagere  : Randi, Jesper, Trine, Åse, Heidi, Mark,  Jan og Gitte. 
 Afbud:  Peter og  Kathrine 

 Dagsorden 
 O: Orientering, D: Drøftelse, B: Beslutning 

 Referat:  Gitte 

 Opfølgning af referat fra 4. okt..  Åse har bestilt Årslev hallen Bøgehøjvej 2, 5792 Årslev til rep mødet. Mad bestilles senere.  Ideer 
 til aktivitet på dagen planlægges endeligt på vores julemøde. 

 1  Årshjul  Tjekkes op løbende – husk at melde aktiviteternes antal deltagere mv. 

 2  Økonomi -Peter 
 Herunder puljen fra DIF-DGI hvad er der brugt? 

 Dansetræf – instruktør først barsel nu gået konkurs – ikke en mulighed fremadrettet. Skal 
 afvikles inden jul, - derfor aflyses det i år. Jesper giver hallen besked. 
 O-løb er afviklet max 13.500 kr. 
 Triatlon er afviklet, men uden svømmehal. 
 Vi må afvente det økonomiske ift DIF/DGI for evt tilbagebetaling. Randi har kontaktet dem. 
 Bilag/afregning i bestyrelsen. 
 Jan mangler at få udbetalt leje standplads trailer, forplejning O-løb 30/9 gensendt pr. 2/11. 
 Heidi kørsel/broafgift fra mødet i Korsør – 14/9 2021. 
 Gitte kommer forbi men bilag for gaver, kørsel/broafgift mv. 
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 3  Kredsformandsmøde d. 5. nov. 
 (har ikke modtaget dagsorden endnu, men sender 
 når jeg får den) 

 Dagsordenen blev diskuteret og vi talte punkterne igennem. 
 God snak om forskellighed. 

 4  Politisk arbejde i kredsen. Hvad gør vi? Se bilag  Randi arbejder på en formulering som Fyens Stiftstidende muligvis optager. Husk skabelonerne 
 fra Nyborg, som kan sendes som læserbrev. Husk også at nævne Dansk Skoleidræt når I laver FB 
 opslag mv. 

 5  Hvad kan vi gøre i forhold til kommunalt netværk 
 i Faaborg Midtfyn? 

 Åse og Randi havde indkaldt til møde og der var 2 tilmeldte – derfor blev det aflyst. 
 Direkte kontakt til den enkelte idrætslærer. Alles ansvar – efter jul den 8. januar endnu et møde 
 med Pernille Peiter (Pædagogisk konsulent). Kan vi uddelegere opgaven med at ringe til skolerne 
 – alle i bestyrelsen ringer til 3-4 stykker – samlet oversigt med telefonnumre og hvem der ringer 
 til hvem på næste møde/ næste referat. 

 6  DM i atletik - Heidi  Heidi og Sanderumskolen. 
 6.c s forældre har sagt ja til at hjælpe…. 
 Camilla Jarl ift gratis busser. Skolerejser – overnatning i klasselokalerne – OBS 
 brandmyndighederne. 
 Mulige hjælpere: 
 OGF - Line 
 Ole Einfeldt  Ole@einfeldt.dk  spørge til Poul Svarrer  og fruen Dorrit. 
 Preben Hansen  fusser@post.tele.dk 
 Caspers (Heidis søn) ven ift løb og ny App. 
 Stævnet er den 8.- 9. juni 2022. 

 7  Trailer – hvad gør vi?  Indtil videre kan den godt blive stående ude ved Jan, men det ville være fedt hvis den var lejet 
 noget mere ud. Åse uge 19 – 2022. 
 Måske skal den fyldes med lidt flere unikke ting – evt. lettere at søge fonde på. 

 8  Indkøb af beachflag?  Randi bestiller 4 beach flag og 2 bannere – som udgangspunkt – så kan vi lade det gå på skift hos 
 dem der afholder stævner. Evt søge fonde. 

 9  Siden sidst 
 Bilag nyt fra fagligt udvalg 

 Heidi kontakter Steffen 2070 9517 Sports Direct Stenhuggervej 4 – Odense. Mark og Jesper 
 afventer stadig Marcussen sport i Årup  😊 
 25/11 2021 kredsfinalen i håndbold – Jan er på kursus – Jesper eller Randi smutter forbi med 
 medaljerne og præsenterer foreningen. Jan har medaljerne. 
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 -orientering nyt kommissorium fra fagligt udvalg 

 Randi: 
 3/11 volley Hjalleseskolen – fair play – high five og kampråb – trivsel. 
 Kidsvolley Klostermarkhallen. 
 Vandpolo aflyst – kun et hold tilmeldt – oprettes igen næste år. 
 Åse: 
 Floorball hockey 4. Klasse. Fjeldsted Harndrup skole sendte afbud i meget sidste øjeblik - men 5. 
 Klasserne fra Åses skole deltog. 
 Jan: 
 Håndbold Ullerslev dem der gik videre: 
 Piger Nymarksskolen (Svendborg) og Nordagerskolen. 
 Drenge: Nymarksskolen (Svendborg) og Kerteminde By skole. 
 Nymarkskolen skal opføre sig ordentligt når de kommer rundt – omklædningsrummet krævede 
 ekstra oprydning. 
 OBS er de medlem af DSI – Jan tjekker op. 
 Gitte: 
 Atletik - Otterup stadion 6. årgang (4 skoler) og 7. årgang (3 skoler) først i september. 
 Kidsvolley - Otterup Idrætscenter 2. årgang (4 skoler) 
 Heidi, Jesper og Mark – stævner i den nærmeste fremtid. 
 Jesper og Mark Håndbold i morgen den 4/11 med dommere og åben kiosk – Årup hallerne. 
 Håndboldklubben stiller ”musik efter hvert mål” til rådighed. 

 Evt. herunder punkter til næste gang  God snak om indledende runder ift deltagelse af 9. klasser i håndbold. 
 God snak om aflønning ift indregnet. 

 Indhold til aktivitet til rep mødet.  Vi ses igen til julehygge 

 Bonus aftale imellem Heidi og Gitte. 
 Atletik Ift bespisning Sportsakademi Denmark 
 Kvindelig admin. 
 8. juni 
 Aftensmad pasta med kødsovs masser af salat + flutes. 
 9. juni 
 Frokost kartoffelsalat, frikadeller, ribbensteg, pastasalat salat 
 400 elever 
 Atletik DM på stadion. Hold af? 
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